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Abstract (en)
With this apparatus, the ram of a press brake can be moved downwards in horizontal position or, as a function of a predetermined path difference
of the two hydraulic cylinders (Z1, Z2), in oblique position. For this purpose, each hydraulic cylinder (Z1, Z2) is assigned a pump (P1, P2) driven
by an adjustable electric motor (M1, M2). In another, more economical design, two further pumps (P3, P4) driven by a common, non-adjustable
electric motor (M3), and connected in parallel with the adjustable pumps (P1, P2), are provided. If it is intended to move the ram downwards only in
horizontal position, only one hydraulic cylinder (Z2) comprises a pump (P2) driven by means of an adjustable electric motor (M2). In this connection,
the actual path value of the other hydraulic cylinder (Z1), which is actuated by the further pump (P3) driven at constant speed, is given as desired
value. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit dieser Gleichlaufregelungseinrichtung kann der Stössel einer Abkantpresse in Horizontallage oder in Abhängigkeit einer vorgegebenen
Wegdifferenz der beiden Hydraulikzylinder (Z1, Z2) in Schräglage nach unten gefahren werden. Zu diesem Zweck ist jedem Hydraulikzylinder (Z1,
Z2) eine von einem regelbaren Elektromotor (M1, M2) angetriebene Pumpe (P1, P2) zugeordnet. Bei einer anderen, wirtschaftlicheren Ausführung,
sind zwei weitere, von einem gemeinsamen, nichtregelbaren Elektromotor (M3) angetriebene Pumpen (P3, P4) vorgesehen, die den regelbaren
Pumpen (P1, P2) parallel geschaltet sind. Soll der Stössel lediglich in Horizontallage nach unten gefahren werden, so weist nur ein Hydraulikzylinder
(Z2) eine mittels eines regelbaren Elektromotors (M2) angetriebene Pumpe (P2) auf. Hierbei wird der Wegistwert des anderen Hydraulikzylinders
(Z1), der von der mit konstanter Drehzahl angetriebenen weiteren Pumpe (P3) betätigt wird, als Sollwert vorgegeben.
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